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Protokoll nr 1/2022 från Pensionärsrådet

Närvarande:
Ordförande
Vice ordförande

ledamot Thomas Sessler, SPF
ledamot Eddie Servelin, PRO
ledamot Evy Möller, SPF
ledamot Carin Due Bergman, SPF
ledamot Rune Jonsson, PRO
ersättare Ulla-Britt Fogelström, SPF
ersättare Lena Lindmark, SPF
ersättare Åke Stöckel, SPF

Avdelningschef Margareta Ericson, äldre och funktionsnedsättning samt
psykisk ohälsa, Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning

Sekreterare: Peter Persson, Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning

Tidpunkt:
Onsdag 26 januari 2022, kl. 10:45-12:00
Plats:
SKYPE

Justeras:
Datum: 'tvz,1-0 2 ~ 2 ;:i

Spånga-Tensta SDF
Avdelningen för äldre och funktionsnedsättning
samt psykisk ohälsa

Fagerstagatan 15
16304 Spånga
stockholm.se
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§ 1. Mötets öppnande.
Thomas förklarade mötet öppnat och hälsade ledamöterna
välkomna.

§2. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkändes.

§3. Val av justerare.
Tilljusterare av dagens protokoll utsågs Thomas Sessler och Eddie
Bervelin.

§4. Rådet konstituerar sig.
Thomas Sessler väljs till ordförande och Eddie Bervelin väljs till
vice ordförande.

§5. Godkännande av föregående protokoll. Balanslista
uppdateras
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
Balanslistan uppdaterades.

§6. Information från stadsdelsförvaltningen.
Margareta Ericson, avdelningschef berättar att
verksamhetsberättelsen är klar, budgeten för förvaltningen är i
balans. Rapporten över Hälsofrämjande arbete för seniorer i
samverkan med Tensta sim- och idrottshall biläggs till protokollet.
Margareta tar upp Färdplan för äldreomsorgens utveckling som
rådet tagit del av. Margareta frågar om rådet har några synpunkter
de vill ska bilägga till tjänsteutlåtandet som ka upp i februaris
nämnd. Rådet konstaterar att färdplanen innehåller fantastiska
förutsättningar och mål och hoppas att de flesta av dem kan
uppfyllas och att de inte har några ytterligare synpunkter som ska
tillägas.
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§7. Anmälan om inkomna skrivelser och nämndärenden.
Ärenden som kommer upp på morgondagens nämnd är bl.a.
Tillämpningsanvisningar för köhantering inom särskilt boende för
äldre, Kvalitetspremie för hemtjänst 2022 - Stadsledningskontoret
föreslår att staden under perioden maj-december 2022 provar att
införa en kvalitetspremie inom hemtjänsten, de 3
kvalitetsindikatorer som ska följas upp är kontinuitet i den personal
den enskilde träffar, andelen arbetade timmar som utgörs av
timavlönad personal samt medarbetarna utbildningsnivå. Vid
uppfyllande av samtliga kvalitetsindikatorer betalas en premie ut
vid året slut. Premien föreslås utgå med 15 kr per utförd timme
under provperioden maj-december för de utförare som uppfyller
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samtliga 3 kvalitetsindikatorer, för de utförare som uppfyller 2 av
de 3 kvalitetsindikatorerna utgår en premie med 5 kr per utförd
timme under provperioden. Förvaltningen är överlag positiv till
iden, men understryker vikten av noggrann uppföljning, att systemet
är robust mot manipulation samt inte medför administrativ börda.
Resultat av brukarundersökning inom dagverksamhet Äldreomsorg
2021 - resultatet för Spånga-Tensta 2021 är 96% nöjda vilket är
ökning från 2020 89% nöjda och 2019 84% nöjda. Resultat av
medborgarundersökning 2021 tas också upp. Äldreboplanen för
region Västerort kommer upp i nämnden under våren.
Pensionärsrådet kommer få ta del av handlingarna innan för att få
möjlighet att inkomma med synpunkter.

§8. Övriga frågor.
Thomas berättar att han och Eddie har kontaktats av Anders
Lidbeck, ordförande i Kungsholmens pensionärsråd samt ledamot i
Kommunstyrelsens pensionärsråd, KPR med syftet att delta i
politiker utfrågning inför valet 2022. Thomas och Eddie kommer
med ytterligare information längre fram.
Pensionärsrådet framför önskemål att inga gäster bjuds in förrän vi
kan återgå till fysiska möten.

§9. Nästa möte och mötets avslutning.
Torsdag 23 februari för pensionärsrådet, kl. 10:30-12:00.

Ordförande Thomas Sessler tackade deltagarna och förklarade
mötet avslutat.

Vid protokollet

Peter Persson
Sekreterare

Bilagor:
1. Hälsofrämjande arbete för seniorer i samverkan med

Tensta sim och idrottshall
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